
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

 

ZAPISNIK  

 

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 5. rujna  2018. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić-predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak i Zvonko Antunović. 

Sjednicu je otvorio predsjednik IO g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Izbor voditelja ureda HPS-a 

2. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno napomenuo kako je pristiglo ukupno pet 

prijava za mjesto voditelja ureda Hrvatskog pikado saveza. Budući da su svi članovi Izvršnog 

odbora dobili prijave kandidata, predsjednik je zatražio očitovanje svih članova IO o 

pristiglim prijavama. Prvi se za riječ javio Zvonko Antunović te izjavio da  nakon pregleda 

pristiglih prijava prednost daje kandidatima Stjepanu Štimcu i Dubravku Glincu, dok po 

njegovu mišljenju ostali kandidati ne zadovoljavaju sve potrebne uvjete za taj posao. S ovom 

konstatacijom se najprije složio i Eduard Akrap a potpom i ostali članovi IO te je na kraju 

odlučeno da će se usmeni razgovor i provjera kompetencija obaviti sa spomenuta dva 

kandidata. 

Nakon razgovora sa navedenim kandidatima donijet će se odluka o izboru voditelja ureda 

Hrvatskog pikado saveza. 

 

Ad 2.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je istaknuo kako je potrebno žurno riješiti nekoliko 

stvari kako bi se spremno ušlo u sljedeću sezonu. Prvenstveno se to odnosi na predstojeću 

završnicu kupa i prvi Masters turnir u novoj sezoni.  

 

Ponovno se razgovaralo o programu za vođenje turnira kojeg izrađuje g. Lovreković a s kojim 

je potrebno detaljnije urediti suradnju, dogovoriti cijenu na godišnjoj razini i druge detalje. 

 

U daljnjoj raspravi g. Zrinščak je napomenuo kako ima problema sa slanjem ekipa na 

završnicu kupa jer nekoliko ekipa iz Primorsko-goranske županije koje su izborile pravo 

nastupa neće moći sudjelovati na tom natjecanju. Budući da je dosadašnja praksa bila da se u 

slučaju neprijavljivanja dovoljnog broja ekipa za natjecanje upražnjeno mjesto ponudi 

domaćinu natjecanja, dogovoreno je da tako bude i ovaj put. Ukoliko se za natjecanje ne 



prijavi samo jedna ekipa to mjesto će biti ponuđeno Zagrebačkoj županiji a ukoliko bude više 

upražnjenih mjesta ostala će biti ponuđena savezima s najboljim koeficijentom.  

 

Sjednica je završena u 21:00 sati. 

 
 

      ___________________ 

                    Tihomir Mamić 

                        predsjednik IO 


